
 
 

 

 

Aan  College van B en W te Zwolle 
Van  Fractie SP, Tjitske Siderius 
Onderwerp beleid voor honden 
Datum  11 december 2008 
 
Geacht college, 
 
In het kader van artikel 45 van het reglement van orde voor de gemeenteraad, wil ik namens 
de SP vragen stellen over het beleid rondom honden.  
 

Inleiding 
Eind april 2008 heeft het college een brief ontvangen van verontruste en bezorgde bewoners 
van Zwolle Zuid. In deze brief hebben zij aandacht gevraagd voor het gemeentelijke 
hondenbeleid. Pas in augustus 2008 ontvingen deze bewoners een reactie van de wethouder. 
In deze reactie geeft de wethouder aan dat het probleem rondom overlast van hondenpoep en 
loslopende honden moeilijk op te lossen is. Daarnaast is aangegeven dat de gemeente de 
beschikbare middelen zo goed mogelijk wil inzetten om de overlast te beperken. Naar 
aanleiding van deze reactie hebben de bewoners van Zwolle Zuid een brief verzonden (eind 
augustus) aan de wethouder met daarin onder andere de volgende punten: 

o er is twijfel over de beoogde effectiviteit van de controles 
o de overlast die de bewoners ervaren wordt op ambtelijk niveau niet serieus genomen 
o een adequate aanpak van de problematiek ontbreekt 
o er moet een adequate controle komen en keiharde sancties bij overtreding. 

Bovendien nodigen de bewoners van Zwolle Zuid de wethouder uit voor een gesprek en een 
wandeling door de wijk.  
 
De SP kan zich goed voorstellen dat de mensen in Zwolle een adequate handhaving 
verwachten van het opgestelde beleid van de gemeente Zwolle. Het is logisch dat deze 
bewoners zich gepasseerd voelen door de wethouder. De mensen in Zwolle mogen van hun 
gemeente verwachten dat zij het opgestelde beleid (ook inzake honden) op een juiste wijze 
handhaven. 

 
Dit brengt ons bij de volgende vragen: 

1. Wat is uw oordeel over de punten die de bewoners aandragen in de brief van augustus 
2008?  

2. Zijn er na afloop van de aangekondigde controles opnieuw controles geweest om de 
overlast rondom onaangelijnde honden en het niet opruimen van hondenpoep te 
voorkomen? Zo ja, hoeveel boetes en waarschuwingen hebben deze controles 
opgeleverd (onderverdeeld in de afgelopen maanden)? Zo nee, waarom niet? 

3. Hoeveel klachten heeft de gemeente Zwolle in 2008 ontvangen over overlast van 
honden (uitgesplitst per wijk)?  

4. Heeft de wethouder het schrijven van deze verontruste burgers uit Zwolle Zuid al 
beantwoord? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet?  



 
 

5. Is de wethouder bereid met de bewoners van Zwolle Zuid een wandeling door de wijk 
te maken en in gesprek te gaan en met elkaar van gedachten te wisselen over het 
hondenbeleid van de gemeente Zwolle? Zo ja, op welke termijn kunnen de bewoners 
een uitnodiging verwachten? Zo neen, waarom niet? 
 

Met vriendelijke groet, 
 
Namens de SP-fractie; 
Tjitske Siderius 


